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Írásbeli választ igénylő kérdés!

Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Gulyás Gergely miniszterelnökséget vezető miniszterhez

,,Milyen intézkedéseket tesz a kormány a liszt Ferenc Nemzetközi Repülőtér zajszennyezésének
csökkentése érdekében? •

címmel. A választ írásban kérem
Tisztelt Miniszter Úr!

Hosszú évek óta egyre elkeseredettebb lakossági panaszok érkeznek a Liszt Ferenc repülőtér
működésével kapcsolatos zajterhelés miatt. A több évtizede húzódó probléma megoldására az
Orbán kormánynak legutóbb 8 teljes éve lett volna, és akkor be sem számítottuk az első Orbán
kormány 4 éves ténykedését és az ellenzéki pártként letöltött idejét. Mégsem történt semmi,
hacsak a helyzet súlyosbodását nem említjük. A reptér úgy működik, hogy a jogszabályban előírt
környezeti hatásvizsgálatot sosem végezték el, csak sok peres eljárás nyomán, politikai hátszéllel
kapott környezetvédelmi engedélyt, miközben jogellenesen évekig anélkül működött. Az LMP
minden rendelkezésére álló legitim eszközt bevetett eddig is és ezután is a kérdés rendezésére.
Többek között, az LMP a 2019. évi költségvetéshez módosító javaslatot nyújtott be 3 milliárd
forint átcsoportosítása érdekében, mely összeget a reptért környező kerületekben
környezetvédelmi célokra és beruházásokra kellene fordítani. A reptérnek pedig továbbá
kártalanítania kellene a súlyos környezetterhelésnek kitett, gyakran egészségkárosodást
szenvedett embereket.

Fentiekre tekintettel kérem az alábbi kérdésekre szíveskedjen válaszolni:

1. Milyen intézkedési terve van a kormánynak az repülőtér közelében élő többezer magyar
család kártalanítása érdekében?

2. Bár az elmúlt időszakban valamelyest csökkentették a zajszennyezést, a helyzet továbbra
is tarthatatlan a helyi lakosok számára. Milyen intézkedési terve van a kormányzatnak a
zajszennyezés tényleges, az emberek életminőségét érdemben javító csökkentése
érdekében?

3. Miért nem fogadták el az LMP költségvetési módosító javaslatát, miszerint első körben 3
milliárd forintot kell átcsoportosítani környezetvédelmi célokra?
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Válaszát ezúton is köszönöm.

Budapest, 2018. augusztus 1.

éQen_y,,._ 
Demeter Márta
(LMP)

Schrnuck Erzsébet
(LMP)
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